

**De:** Racquetball Canada racquetballcanada@hotmail.com  
**Objet:** National Championships Begin Next Week in Brossard / Le Championnats nationaux débutera la semaine prochaine à Brossard  
**Date:** 18 mai 2022 à 11:39  
**À:** info@sports-4murs.qc.ca

RC



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

## National Championships Begin Next Week in Brossard Le Championnats nationaux débutera la semaine prochaine à Brossard

**Matches Get Underway on May 24  
Les matchs débuteront le 24 mai**



WINNIPEG, May 18, 2022 - Canada's racquetball community will be gathering in Brossard, Québec next week for Racquetball Canada's National Championships. The event, which runs from May 24 to 28, marks the first championship event held since May of 2019 that will include all age and skill divisions.

The National Championships are always the ultimate competition of the racquetball season. For elite athletes, results will be taken into consideration for selection to national teams and the team that will represent Canada at the upcoming World Championships and Junior World Championships. The National Championships also include several age and skill categories that provide everyone in the sport an opportunity to compete at their own level.

All of Canada's top ranked athletes have entered the tournament including Québec's Samuel Murray and Frédérique Lambert. Murray is currently ranked 5th on the *International Racquetball Tour* (IRT) and Lambert is the top Canadian women's athlete. Canada's other top ranked female athletes competing at the tournament include Juliette Parent (Saint-Jacques), Michèle Morissette (Baie-Comeau), Danielle Drury (Saskatoon), Marjolaine Parent (Saint-Jacques) and Alexis Iwaasa (Edmonton). Top ranked male athletes include Coby Iwaasa (Lethbridge), Trevor Webb (Cambridge), Kurtis Cullen (Brandon) and Lee Connell (Saskatoon).

**Who:** Players of all ages and skills including Canada's top ranked and developing elite racquetball athletes  
**What:** 2022 National Championships  
**Where:** Sani Sport Brossard, 7777 Bd Marie-Victorin, Brossard, Québec  
**When:** May 24 to 28, 2022

Racquetball Canada will be live-streaming matches throughout the tournament. We are excited to welcome back Timothy Baghurst who has volunteered his time to provide exceptional coverage in the past. He will be joined by Jeffrey Thompson, who will be working with Racquetball Canada for the first time. The two have teamed up many times to produce quality broadcasts, in particular with the *Ladies Professional Racquetball Tour* (LPRT). The broadcast will be shared via [Racquetball Canada's Facebook Page](#) and potentially through [Racquetball Canada's YouTube Channel](#).

Brackets and up to date results will be posted at [this link](#) closer to the beginning of the tournament.

Racquetball Canada will also be holding its Awards Banquet in conjunction with the National Championships on May 28, where those selected to the Hall of Fame will be inducted and other Racquetball Canada awards will be presented.

WINNIPEG, 18 mai 2022 - La communauté canadienne du racquetball se réunira à Brossard, au Québec, la semaine prochaine pour le Championnats nationaux de Racquetball Canada.

Le Championnats nationaux de Racquetball Canada se déroulera du 24 au 28 mai, et il s'agit du premier championnat organisé depuis mai 2019. Son programme comprendra toutes les divisions d'âge et d'habileté.

Le Championnats nationaux est toujours la compétition ultime de la saison de racquetball. Pour les athlètes d'élite, les résultats sont pris en considération pour la sélection des équipes nationales et de l'équipe qui représentera le Canada lors des prochains Championnats du monde senior et Championnats du monde junior. Le Championnats nationaux comprend également plusieurs catégories d'âge et d'habileté qui donnent à tous les amateurs de ce sport l'occasion de concourir à leur propre niveau.

Tous les athlètes les mieux classés du Canada sont inscrits au tournoi, y compris les Québécois Samuel Murray et Frédérique Lambert. Murray est actuellement classé 5<sup>e</sup> de l'*International Racquetball Tour* (IRT) et Lambert est la meilleure athlète canadienne chez les femmes. Les autres athlètes féminines canadiennes les mieux classées participant au tournoi sont Juliette Parent (Saint-Jacques), Michèle Morissette (Baie-Comeau), Danielle Drury (Saskatoon), Marjolaine Parent (Saint-Jacques) et Alexis Iwaasa (Edmonton). Les athlètes masculins les mieux classés sont Coby Iwaasa (Lethbridge), Trevor Webb (Cambridge), Kurtis Cullen (Brandon) et Lee Connell (Saskatoon).

**Qui** : des joueurs de tous les âges et de toutes les habiletés, y compris les meilleurs athlètes canadiens de racquetball et les athlètes d'élite en développement

**Quoi** : le Championnat canadien de 2022

**Où** : au Sani Sport Brossard, 7777 Bd Marie-Victorin, Brossard (Québec)

**Quand** : du 24 au 28 mai 2022

Racquetball Canada webdiffusera les matchs en direct tout au long du tournoi. Nous sommes ravis d'accueillir à nouveau Timothy Baghurst, qui s'est porté volontaire pour assurer une couverture exceptionnelle dans le passé. Il sera rejoint par Jeffrey Thompson, qui travaillera avec Racquetball Canada pour la première fois. Les deux ont fait équipe à de nombreuses reprises pour produire des émissions de qualité, en particulier pour le *Ladies Professional Racquetball Tour* (LPRT). La diffusion sera partagée via la [page Facebook de Racquetball Canada](#) et potentiellement via la chaîne [YouTube de Racquetball Canada](#).

Les tableaux et les résultats à jour seront affichés sur [ce lien](#) vers le début du tournoi.

Racquetball Canada organisera également son banquet de remise des prix, en conjonction avec le Championnat canadien, le 28 mai. On y intronisera ceux et celles sélectionnés pour entrer au Temple de la renommée et on y présentera d'autres prix de Racquetball Canada.

## About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

## Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson  
Communications, Diversity & Safe Sport Director / Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

### FOLLOW US



Join! Rejoindre!

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by racquetballcanada@hotmail.com in collaboration with

